



Sbírka zákonů a mezinárodních smluv

ČESKÁ REPUBLIKA

Zpřístupněna dne 24. září 2025

Sdělení Ministerstva práce a sociálních věcí č. 356/2025 Sb.

Sdělení Ministerstva práce a sociálních věcí
o vyhlášení minimální mzdy, nejnižších úrovní
zaručeného platu a rozpětí výše příplatku za práci
ve ztíženém pracovním prostředí pro rok 2026

356

SDĚLENÍ

Ministerstva práce a sociálních věcí

ze dne 16. září 2025

**o vyhlášení minimální mzdy, nejnižších úrovní
zaručeného platu a rozpětí výše příplatku za práci
ve ztíženém pracovním prostředí pro rok 2026**

Ministerstvo práce a sociálních věcí vyhlašuje:

1. podle § 111 odst. 7 písm. b) zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve znění zákona č. 230/2024 Sb., minimální mzdu pro rok 2026. Pro stanovenou týdenní pracovní dobu 40 hodin činí měsíční minimální mzda 22 400 Kč a hodinová minimální mzda činí 134,40 Kč;
2. podle § 112 odst. 4 zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve znění zákona č. 230/2024 Sb., nejnižší úrovně zaručeného platu pro rok 2026. Nejnižší úrovně zaručeného platu pro stanovenou týdenní pracovní dobu 40 hodin činí:

Skupina prací

Nejnižší úroveň zaručeného platu

v Kč za hodinu

v Kč za měsíc

- | | | |
|----|--------|--------|
| 1. | 134,40 | 22 400 |
| 2. | 161,30 | 26 880 |
| 3. | 188,20 | 31 360 |
| 4. | 215,10 | 35 840 |
3. podle § 128 odst. 3 zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve znění zákona č. 230/2024 Sb., rozpětí výše příplatku za práci ve ztíženém pracovním prostředí pro rok 2026. Rozpětí výše příplatku za práci ve ztíženém pracovním prostředí činí 1 120 až 3 360 Kč měsíčně.

Ministr:

Ing. Jurečka v. r.

ISSN 3029-5092

Vydavatel: Ministerstvo vnitra, Nad Štolou 3, poštovní schránka 21, 170 34 Praha 7 • **Redakce Sbírky zákonů a mezinárodních smluv:** Ministerstvo vnitra, nám. Hrdinů 1634/3, poštovní schránka 155/SB, 140 21, Praha 4, telefon: 974 817 289, e-mail: sbirka@mvcv.cz • **Právně závazná elektronická verze Sbírky zákonů a mezinárodních smluv je k dispozici na www.e-sbirka.cz** • Tištěnou verzi částky Sbírky zákonů a mezinárodních smluv lze objednat u Tiskárny Ministerstva vnitra, telefon: 974 887 312, e-mail: info@tmv.cz, www.tmv.cz • Předplatné je od 1. 1. 2024 ukončeno.